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Linköpings kommun har anslutit sig till tjänsten ActiWay, en förmedlingstjänst för 
friskvårdsbidrag. Genom detta ska de anställda i kommunen slippa kontanthantering och 
slippa ligga ute med pengar i samband med nyttjandet av friskvårdsbidraget. Tanken är 
givetvis lovvärd. Detta baseras dock på att leverantörer av friskvård: gym, massörer, 
ideella föreningar etcetera, väljer att ansluta sig till tjänsten. Genom att göra det, så 
accepterar de att tio procent av det som betalas för friskvård går direkt till ActiWay, 
istället för till leverantören.  

 
Således vill jag fråga ansvarigt kommunalråd: 
 

   Ser kommunalrådet en risk att endast större leverantörer av tjänster kan delta i 
ActiWay och att det därmed leder till en utslagning av småföretagare, beroende 
av sina intäkter? 

     Anser kommunalrådet att Linköpings kommun gynnar ett sunt förtagsklimat 
genom den här typen av tjänster? 

     Avser kommunen att utvärdera hur ActiWay nyttjas och avskaffa det om man 
ser att nyttjandegraden inte stiger, eller om småföretag strukturellt 
missgynnas?  
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